

6D5N HUALIEN NATURE TOUR (SIC)



ITINERARY

Day 1 ARRIVE TAIPEI

[---]

- Meet & greet by local driver cum guide, transfer to hotel

Local 3* Hotel in Taipei: Ximen Citizen Hotel or similar

Day 2 TAIPEI / HUALIEN

[B/L/-]

- Qingshui Cliff
- Taroko National Park
- Yanzikou Trail (Swallow Grotto)
- Shakadang Trail (Sgadan Trail)
- Changchun Shrine (Eternal Spring)
- Qixingtian Scenic Area
- Impartial Street District (Gongzheng Street District)

Homestay in Hualien: Pudding Rabbit Manor or similar (basic accommodation)

Day 3 HUALIEN

[B/L/-]

- Pacific Skywalk (Fengbin Skywalk)
- Yuedong Recreation Area
- Tropic of Cancer Solar Exploration Center
- Baxian Cave (Baxiandong Archaeological Site)
- Ruisui Ranch
- Dongdamen Night Market

Homestay in Hualien: Pudding Rabbit Manor or similar (basic accommodation)

Day 4 HUALIEN / YILAN / TAIPEI

[B/L/-]

- Taiwan Theater Museum
- Jimmy Park
- Yilan Happy Station
- Taipei 101 (excludes admission to observatory)
- Raohe Street Night Market

Local 3* Hotel in Taipei: Xinshe Hotel -Zhengyi Branch or similar

6D5N HUALIEN NATURE TOUR (SIC)

DAY 5 TAIPEI

[B/L/-]

- Chiang Kai-Shek Shilin Official Residence
- Vigor Kobo The Castle of Golden Pineapple
- Beitou Hot Springs Museum
- Thermal Valley (Beitou Geothermal Valley)
- Tianmu Creative Market
- Shilin Night Market

Local 3* Hotel in Taipei: Xinshe Hotel~Zhengyi Branch or similar

DAY 6 DEPART TAIPEI

[B/-/-]

After breakfast, free till transfer to Taipei Airport.

Compulsory Shopping Stop: Traditional Aboriginal Products, Tianlu Art Center, Pearl Products

Remark: Product images shown are for illustration purposes only and may not be an exact representation of the product.

6D5N HUALIEN NATURE TOUR (SIC)

PACKAGE	DEPARTURE (2019)	TOUR FARE (MYR)			
		PER PERSON PER PACKAGE			
		SGL ROOM	TWN	CWB (2-11 Yrs)	CNB (2-11 Yrs)
TRP					
Hualien Nature Tour	Wednesday	1279	805	645	485
Block-out Date: 28 Jan-10 Feb'19 & 26-21 Dec'19					
Package Inclusion: <ul style="list-style-type: none"> ➤ Accommodation ➤ Meal arrangement as per itinerary stated ➤ Transfer on sharing basis with Chinese speaking driver ➤ Sightseeing tour on sharing basis with Chinese speaking driver/guide as per itinerary ➤ Admission fees as applicable 			Package Exclusion: <ul style="list-style-type: none"> ➤ All international & domestic flights, taxes & fees ➤ Peak season surcharge (if applicable) ➤ Compulsory tipping to guide & driver @ TWN 100 per adult/child per day (payable direct in Taiwan) ➤ Travel insurance & visa application (if applicable) ➤ Beverages consumed during meal ➤ Porterages & any other services/items not mentioned 		

Important Note:

- Tour fares are applicable for Malaysian/Singaporean nationality and based on minimum 2 adults travelling.
- Tour fares are subject to change without prior notice in the event of drastic fuel charges / currency fluctuation.
- Itinerary is subject to change without prior notice in accordance to local requirement.
- Tour participants are mandatory to complete the full program includes specified shopping stops as per itinerary stated (not obligated to purchase product sold); otherwise, rest of the tour(s) & accommodation(s) will be abandon and penalty charge will be incurred.
- Infant below 2 years old is FOC.
- Mid night surcharge will be incurred for any transfer pick-up between 0100-0400hours.
- Any unutilized services are non-refundable / non-transferable.
- Reservation must be made 15 days prior to departure.
- Any amendment/cancellation made within 15 working days from departure date will be subjected to full cancellation charge; no refund for no-show.
- Validity: 1 Jan 2019 – 31 Dec 2019
- Reservation is subject to availability upon request.
- Tour Code: FTTT5C

6天5晚 花莲山情水意之旅(散拼团) [逢星期三出发]



行程简介

第一天 抵达台北

[-/-/-]

- 抵达桃园机场，乘车前往酒店

台北当地 3*酒店：西門星辰飯店或同级

第二天 台北 /花莲

[早/午/-]

- 清水斷崖
- 太魯閣國家公園
- 燕子口步道
- 神祕谷步道
- 長春祠
- 七星潭風景區
- 公正商圈

花莲当地民宿：布丁兔民宿或同级

第三天 花莲

[早/午/-]

- 太平洋天空步道
- 月洞奇觀
- 北回歸線
- 八仙洞
- 瑞穗牧場
- 東大門福町夜市

花莲当地民宿：布丁兔民宿或同级

第四天 花莲 /宜蘭 /台北

[早/午/-]

- 台灣戲劇館
- 幾米公園
- 幸福轉運站
- 台北 101(觀景台自費)
- 饒河夜市

台北当地 3*酒店：新舍商旅~三重正義館或同级

第五天 台北

[早/午/-]

- 士林官邸
- 維格餅家
- 北投溫泉博物館
- 地熱谷
- 天母創意市集
- 士林夜市

台北当地 3*酒店：新舍商旅~三重正義館或同级

6天5晚 花莲山情水意之旅(散拼团) [逢星期三出发]

第六天 离开台北

[早/-/-]

➤ 送往机场

旅游指定购物站：山地特產中心, 天祿艺术中心, 珍珠产品

备注：以上图片仅供参考，出品以实物为准。

重要事项及特别规定与条件：

- 此行程只适用于马来西亚和新加坡籍。
- 此地接安排将以华语导游作讲解；最少二成人同行，以散拼团操作模式为准。
- 上述行程仅供参考，如因天气/景点休假/交通拥挤或其他无法管控原因等，本公司有权根据当时情况调整行程或游览安排，客人不得以此要求补偿，并且本公司保留最终决定和解释权/更改团费。
- 本行程含购物店，所有团员需配合进入店内，但无强制消费。若团员坚持不入店，我社或当地导游将有权征收额外费用。
- 团员不得擅自离团；全额团费包括酒店住宿、所列餐食及景点门票等均恕不退款。
- 酒店星级评估是根据当地（台湾）的酒店级别评估为准（不按国际酒店星级评估）。
- 在行程内所列酒店，倘若已满，本公司有权转订其它同级酒店作为替换；若遇旅游旺季或当地公假或重大日子，我社保留征收旺季附加费。
- 两岁以下的儿童无需缴付团费。
- 非正常时段机场接送 01:00AM - 04:00AM 将征收附加费。
- 订单将按出发日期及预订时的当地供应情况为准；一旦订单确认及落实，随意或在没有充分理由情况之下取消订单，我社均收 100% 取消费。
- 出团前 15 天内的订单均被视为紧急订单，报名时收取全额团费，任何更改或取消恕不退款。
- 出发日期：2019 年 1 月 1 日 至 2019 年 12 月 31 日
- 旅游代码：FTTT5C